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Resolution - General Pinochet 
 
The European Youth Forum notes the decision by the British House of Lords 
that General Augusto Pinochet can be extradited to Spain to face charges of 
torture carried out when he was President of Chile. 
 
We welcome this landmark development because it establishes the principle 
that Heads of State can be held accountable by international justice for crimes 
against human rights. 
 
The decision on whether to extradite Pinochet rests with the British Home 
Secretary, Jack Straw. The European Youth Forum believes that General 
Pinochet should be extradited to Spain to face justice. We call on the President 
of the Youth Forum to write to Jack Straw, informing him this belief. 
 
We urge member organisations to support this action by writing to Jack Straw 
at the Home Office, Queen Anne's Gate, Westminster London SWI, United 
Kingdom 
 
 

* * * 
 
Résolution - Général Pinochet 
 
Le Forum européen de la Jeunesse prend note de la décision prise par la 
Chambre des Lords britannique selon laquelle le Général Augusto Pinochet 
peut être extradé en Espagne pour répondre aux accusations de tortures 
perpétrées lorsqu’il était Président du Chili. 
 
Nous nous réjouissons de cette notable évolution appréciable  parce qu’elle 
établit le principe qu’un Chef d’Etat peut être tenu responsable par la justice 
internationale de crimes de violation des Droits de l’Homme. 
 
La décision d’extrader ou non Pinochet est maintenant dans les mains du 
Secrétaire britannique  des Affaires Intérieures, M. Jack Straw. Le Forum 
européen de la Jeunesse est convaincu que le Général Pinoichet doit être 
extradé vers l’Espagne pour faire face à la justice. Nous demandons au 
Président du Forum européen de la Jeunesse d’adresser une lettre à M. Jack 
Straw, lui faisant part de notre position sur la question. 
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Nous insistons auprès des Organisations Membres afin qu’elles soutiennent 
cette action en écrivant également à M. Jack Straw au Ministère des Affaires 
Intérieures, Queen Anne’s gate, Westminster, London SWI, United Kingdom. 
 


